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Järle Bredbands Nytt 

Under hösten har arbetet fortsatt med att schakt utförts för de återstående gemensamma sträckorna 

och att alla som anmält intresse om anslutning fått sin kanalisation ansluten fram till huset. Vi har nu 

dialog med Telia Operator Business och ett avtal på gång som innebär att Telia Skanova anlägger ett 

öppet fibernät där fastigheterna kan välja att ansluta till ett antal tjänsteleverantörer. Skanova tar 

också över ägandet av byalagets kanalisation som fibernätet anläggs i. Man installerar teknisk 

utrustning i fastigheterna dit man ansluter sitt eget bostadsnät. Det krävs också ett ledningsrätts 

avtal med samtliga fastighetsägare som berörs av nätet. Det kommer att hållas ett informationsmöte 

om detta när vi har allt i ordning.  

En avsiktsförklaring kallad "Örebromodellen" träffades 1 dec som innebär en ömsesidig satsning på 

bredbandsutbyggnad i länet genom ett samarbete mellan länsstyrelsen, Telia och det lokala byalaget. 

Vi är alltså en av det första som kommer att få del av detta och bli en referensanläggning för andra 

projekt. 

På senaste byalagsstyrelsen presenterades nuläget och alla kostnader genomgicks. Med det 

avtalsförslag som nu finns så bedöms slutkostnaden per fastighet bli 10000:- kr. Om inget oförutsett 

kommer upp i samband med slutredovisningen av projektet och utbetalningen av bidragsdelen, så 

blir det också totalpriset.  

När detta läses så har arbetsgruppen varit i kontakt med alla som skall anslutas och begärt överföring 

av återstående anslutningskostnader för fastigheterna samt ledningsrätts underskrifter. När avtalet 

är påskrivet tar det som längst 20 veckor till färdigställande, så vi får ha visst tålamod ett tag till.  

 

Kjedjegrävaren var till stor hjälp vid grävjobbet för Mattias. 




